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O B Č I N A 

SLOVENSKA BISTRICA  

O  b  č  i  n  s  k  i   s  v  e  t  

Kolodvorska ulica 10,  2310 Slovenska Bistrica 

telefon: h.c. + 386 2 / 843 28 00, 843 28 54,   fax: + 386 2 / 81 81 141   e-mail: 

obcina@slov-bistrica.si 

uradna spletna stran: http://www.slovenska-bistrica.si 

 

Številka: 9000-27/2021-Z2 

 

Z A P I S N I K 

17. redne seje Občinskega sveta občine Slovenska Bistrica, 

ki je bila v torek, 7. 12. 2021, ob 15. uri 

 

17. redna seja Občinskega sveta občine Slovenska Bistrica, ki jo je sklical in vodil podžupan 

Stanislav Mlakar (v nadaljevanju predsedujoči), je bila v sejni sobi Prostovoljnega gasilskega 

društva Slovenska Bistrica, Kolodvorska ulica 23, 2310 Slovenska Bistrica. Pričela se je ob 15. 

uri. 

 

K točki 1. dnevnega reda  

Ugotovitev sklepčnosti 

Predsedujoči je ugotovil, da je navzočih 26 svetnic in svetnikov (v nadaljevanju svetniki) ter je 

tako zagotovljena sklepčnost (priloga seznam prisotnosti).  

Prisotnost na seji so opravičili Ivan Franc Štrukelj, dr. Peter Cvahte in Milan Škerget. 

Seji so prisostvovali še: Irena Jereb, vodja Oddelka za družbene dejavnosti; Janja Tkavc 

Smogavec, vodja Oddelka za splošne in pravne zadeve; Branko Hojnik, sodelavec za zaščito in 

reševanje; Ivan Pristovnik, predsednik Nadzornega odbora občine; Tomaž Repnik, direktor RIC 

Slovenska Bistrica; Jožica Dobaj, vodja vodooskrbe Komunala Slovenska Bistrica; Simona 

Zavec, višja svetovalka Oddelka za splošne in pravne zadeve; Tomaž Pristovnik, strokovni 

sodelavec RIC Slovenska Bistrica; dr. Janez Petek, direktor LEA Spodnje Podravje; Mateja 

Ačko Kobale; Branka Soršak, tajnica župana ter predstavniki medijev. 

 

K točki 2. dnevnega reda  

Potrditev zapisnika 17. redne seje z dne 7. 12. 2021 

Predsedujoči je dal zapisnik v razpravo.  

Občinski svet je v prisotnosti 26 svetnikov s 25 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel zapisnik 16. 

redne seje. 

 

K točki 3. dnevnega reda 

Določitev dnevnega reda 16. redne seje  
Uvodno obrazložitev k predloženemu dnevnemu redu je podal predsedujoči.  

Predsedujoči predlaga, da se pod 18. točko uvrsti Socialna pomoč ogroženim in pod 19. točko 

Informacije.  

Občinski svet je v prisotnosti 26 svetnikov s 26 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji  
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PREDLAGANI DNEVNI RED: 

1. TOČKA Ugotovitev sklepčnosti  

2. TOČKA Potrditev zapisnika 16. redne seje z dne 30.9.2021 

3. TOČKA Določitev dnevnega reda 17. redne seje 

4. TOČKA Odlok o proračunu Občine Slovenska Bistrica za leto 2022 – I. obravnava 

5. TOČKA Program dela Občinskega sveta za leto 2022 – I. obravnava 

6. TOČKA Poslovnik o delu Občinskega sveta občine Slovenska Bistrica – II. obravnava 

7. TOČKA Odlok o ustanovitvi javnega zavoda Razvojno-informacijski center Slovenska 

Bistrica – II. obravnava 

8. TOČKA Programi oskrbe s pitno vodo za obdobje 2022 - 2025 

9. TOČKA Dokument identifikacije investicijskega projekta »Urbani vrtovi« 

10. TOČKA 

a/ Predinvesticijska zasnova za projekt »Nadzidava in prizidava Doma dr. Jožeta Potrča 

Poljčane, Enota Slovenska Bistrica« 

b/ Investicijski program za projekt »Nadzidava in prizidava Doma dr. Jožeta Potrča 

Poljčane, Enota Slovenska Bistrica« 

11. TOČKA Poročilo o realizaciji Akcijskega načrta za neodvisno življenje invalidov v občini 

Slovenska Bistrica za leto 2020 

12. TOČKA Uskladitev neprofitnih najemnin v občini Slovenska Bistrica za leto 2022 

13. TOČKA Pristop Občine Slovenska Bistrica h Konvenciji županov za podnebne spremembe 

in energijo 

14. TOČKA Kadrovska zadeva: 

- mnenje ustanoviteljice k imenovanju direktorice javnega zavoda Ljudska univerza 

Slovenska Bistrica   

15. TOČKA Premoženjska zadeva: 

- predlog za izvzem iz statusa zemljišča grajeno javno dobro lokalnega pomena – občinska 

cesta 

16. TOČKA Odgovori na vprašanja in pobude 

17. TOČKA Vprašanja in pobude 

18. TOČKA Predlog sklepa o dodelitvi finančne pomoči socialno ogroženim posameznikom in 

družinam 

19. TOČKA Informacije 

- Ustanovitev Regijskega parka Pohorje-seznanitev 

- Razno. 

 

K točki 4. dnevnega reda  

Odlok o proračunu Občine Slovenska Bistrica za leto 2022 – I. obravnava 

Uvodno obrazložitev je podal predsedujoči. 

Odbor za gospodarstvo in proračun je obravnaval predloženo gradivo in z 2 glasovoma ZA in 

1 PROTI sprejel sklep, da je primerno za I. obravnavo na občinskem svetu. 

Odbor za okolje in urejanje prostora je obravnaval predloženi dokument, se z njimi seznanil in 

predlagal, da se sredstva na področju OOP zvišajo ter sprejel sklep, da je primeren za obravnavo 

na občinskem svetu. 

Odbor za družbene dejavnosti je prav tako obravnaval predloženo gradivo in soglasno sprejel 

sklep, da je primerno za obravnavo na občinskem svetu. 

Statutarna pravna komisija je prav tako obravnavala predloženo gradivo in soglasno sprejela 

sklep, da je primerno za obravnavo na občinskem svetu. 

Lea Ornik - svetniška skupina DeSUS je predlagala naslednje: zvišanje finančnih sredstev na 

postavki novogradnje in konstrukcija cest; nadaljevanje rekonstrukcije ceste Kalše-Gabernik in 
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celovito rekonstrukcijo lokalne ceste Polskava – Jamce; finančna sredstva na postavki za 

sofinanciranje Zveze društev upokojencev naj ostanejo enaka. 

Ludvik Repolusk je pri postavki prihodki predlagal sorazmeren delež za sofinanciranje 2. OŠ 

med vse štiri mestne krajevne skupnosti. Predlagal je še saniranje Lovskega dvora (pridobitev 

dokumentacije), ureditev parkirišč ob Kopališki ulici in okoli ZD ter izgradnjo pločnika ob 

Kopališki ulici do Impola. 

Modest Motaln je dal naslednje pobude: ureditev ceste, katero je izpostavila mag. Lea Ornik; 

ureditev kolesarske steze od Črešnjevca naprej; varčevanje pri javni razsvetljavi; pri sakralnih 

objektih predlaga menjavo svetil z manj potrošnimi svetili. 

Marko Berdnik je predlagal rekonstrukcijo Vodovnikove ulice in dodatna sredstva za del 

kanalizacijskega omrežja na tem območju. Predlagal je še finančno podporo manjšim kmetijam 

(npr. do 5 hektarjev). 

Drago Mahorko je predlagal, da se pri postavki 2.2 namesto volitve za župana doda besedilo 

»sredstva za volitve svetnikov občinskega sveta in župana«. Predlagal je še povečanje postavke 

za domoljubne in veteranske organizacije. 

Jožef Trglec je predlagal naslednje: da se pri kanalizaciji Jožef hkrati dokončata oba projekta 

(Mariborska, Vinarska); zvišanje sredstev za ureditev mestnega jedra Slovenska Bistrica – 

izpostavil je objekte na Mariborski, Grajski in Partizanski ulici, Ritoznojčana, Mesnine in 

Lovski dvorec; izgradnja novega kulturnega doma; društvo Metulj - nakup dodatnega vozila za 

prevoz starejših (da bi bilo vozilo višje) in dodatna zaposlitev za skrajšani delovni čas preko 

javnih del za pomoč pri sprejemanju telefonskih klicev in organizacijo prevozov občanov; 

Rdeči križ – da zaradi ureditve parkirišča na sedežu organizacije na postavki znesek ostane enak 

kot lansko leto. Izpostavil je še potrebo po večjem centru za skladiščenje hrane, oblek, igrač in 

za boljšo dostopnost z vozili in dostavo.  

Simon Unuk je predlagal, da se za priklop na komunalno čistilno napravo Pragersko v 

proračunu planirajo sredstva za pričetek priprave dokumentacije za vasi Črešnjevec in Vrhloga. 

Stanislav Zajšek je dal pobudo o dodatnem izvozu na avtocesto in da se v mestnem jedru uredijo 

kolesarske poti. 

Matej Španinger je predlagal naslednje: da se naj zapisniki sej Odborov javno objavijo; 

predlaga skupne javne razpise za potrebe nakupa živil in ostalega materiala za vrtce, osnovne 

šole itd.; da Nadzorni odbor pregleda realizacijo javnih razpisov vseh javnih zavodov; prihodki 

od reklam; Lekarna – občina bi lahko dobila znatno višja sredstva; občina naj sofinancira 

obrestno mero z banko, s katero bi podjetnik izpogajal najnižjo obrestno mero; v vozila zimske 

službe (zunanji izvajalci) namestiti GPS sledilnike; nabava kamer za video nadzor zaposlenih 

na občini in v javnih zavodih; pomoč podjetjem zaradi covid razmer z odpisom plačila 

stavbnega zemljišča tudi za leto 2022; zvišati postavke za delovanje krajevnih skupnostih; 

Nadzorni odbor (opravi 9 revizij letno, revizija KTV je stala 5.000 EUR na postavki je 8.400 

EUR in meni, da je njihovo delo glede na finančna sredstva na postavki večinoma izvajajo 

volontersko); za rekonstrukcijo in vzdrževanju občinskih cest je predlagal, da se v javne razpise 

vpiše, da se drobljenec skladišči na občinskem zemljišču in se po potrebi nasuje na gozdne poti, 

ki so v slabšem stanju; za potrebe društev nabava prireditvenega šotora; uvedbo žepnine za 

študente in dijake, kjer ni pogojen učni uspeh; predlaga občinsko blagajno za plačevanje vseh 

položnic brez provizije; pomoč lokalnim podjetnikom z lokalno valuto - naročanje in nakup 

njihovih izdelkov; zagotovitev finančnih sredstev za obnovo kapele v Selah pri Polskavi; oddaja 

občinskih nepremičnin v mestnem jedru, za oživitev in začetek podjetništva se naj zaračuna 

minimalna najemnina; v industrijski coni pogreša manjša podjetja. Predlaga še participativni 

proračun in sodelovanje opozicije pri načrtovanju porabe proračunskega denarja. 
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Miro Juhart je predlagal povišanje sredstev za razvoj podeželja in na področju razvoja 

gospodarstva. 

V razpravi sta sodelovala še Žarko Furman in mag. Karmen Furman. 

Odgovore in pojasnila je podal predsedujoči. 

 

Občinski svet je po razpravi v prisotnosti 28 svetnikov s 23 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel 

naslednji 

 

S K L E P 

 

Občinski svet občine Slovenska Bistrica sprejme Odlok o proračunu Občine Slovenska 

Bistrica za leto 2022 v I. obravnavi.  

 

K točki 5. dnevnega reda 

Program dela Občinskega sveta za leto 2022 – I. obravnava  

Uvodno obrazložitev je podala vodja Oddelka za splošne in pravne zadeve. 

Odbor za gospodarstvo in proračun je obravnaval predloženi dokument, se z njimi seznanil in 

soglasno sprejel sklep, da je primeren za obravnavo na občinskem svetu. 

Tudi Odbor za okolje in urejanje prostora  je obravnaval predloženi dokument, se z njim 

seznanil in sprejel sklep, da je primeren za obravnavo na občinskem svetu. 

Odbor za družbene dejavnosti je tudi obravnaval predloženi dokument in soglasno sprejel sklep, 

da je primeren za obravnavo na občinskem svetu. 

Statutarna pravna komisija je prav tako obravnavala predloženi dokument in brez razprave 

soglasno sprejela sklep, da je primeren za obravnavo na občinskem svetu. 

Drago Mahorko je v imenu svetniške skupine SD podal predlog, da se v II. obravnavi vključi  

Odlok o spremembi Odloka o priznanjih in nagradah Občine Slovenska Bistrica in o priznanjih 

župana Občine Slovenska Bistrica in da se vključi obravnavo poročil Nadzornega odbora 

Občine Slovenska Bistrica. Na področju družbenih dejavnosti so predlagali, da se pri aktualni 

problematiki starejših občanov vključi projekt Dom doma in da bi bilo za nadaljevanje projekta 

smiselno pridobiti oceno. Predlagali so še vključitev poročila o stanju in razvojnih načrtih 

kulturnih domov v občini, na področju oddelka za okolje in prostor pa se naj vključi Odlok o 

plakatiranju in oglaševanju. 

Ludvik Repolusk je prav tako dal pobudo za ureditev Odloka o plakatiranju in oglaševanju v 

občini Slovenska Bistrica. 

Matej Španinger je dal pobudo, da se seje občinskega sveta za tekoče leto javno objavijo, 

Miro Juhart pa je predlagal večje število sej na letni ravni. 

 

Predsedujoči je predlagal, občinski svet pa v prisotnosti 28 svetnikov s 27 glasovi ZA in 0 

PROTI potrdil naslednji 

 

S K L E P   

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme program dela Občinskega sveta Občine 

Slovenska Bistrica za leto 2022 - v  I. obravnavi. 

 

 

 

K točki 6. dnevnega reda  

Poslovnik o delu Občinskega sveta občine Slovenska Bistrica – II. obravnava  

Uvodno obrazložitev je podala predsednica Statutarno pravne komisije.  
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Drago Mahorko je v imenu svetniške skupine SD predstavil vložene amandmaje.  

V nadaljevanju razprave so sodelovali predsednica Statutarno pravne komisije, Ludvik 

Repolusk in Jožef Trglec. Slednji je predlagal, da se Poslovnik in Statut podelita vsem 

občinskim svetnikom. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje amandma svetniške skupine SD k 16. členu, občinski svet s 

7 glasovi ZA in 19 PROTI predlaganega amandmaja ni sprejel. 

 

Predsedujoči je dal združeno na glasovanje amandmaja svetniške skupine NSi in svetniške 

skupine SD k 19. členu, slovnično se je glasovalo o amandmaju svetniške skupine NSi naslednje 

vsebine:  

»(1) Svetniško skupino sestavljata najmanj dva svetnika«, občinski svet je soglasno sprejel 

predlagani amandma. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje amandma k 20. členu, občinski svet je s 25 glasovi ZA in 0 

PROTI sprejel amandma naslednje vsebine: 

»Dva ali več svetnikov se lahko med mandatom organizirajo v novo svetniško skupino. O 

ustanovitvi morajo v roku 15 dni obvestiti župana«. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje amandma k 31. členu, občinski svet s 5 glasovi ZA in 21 

PROTI predlaganega amandmaja ni sprejel. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje amandma k 38. členu, občinski svet s 7 glasovi ZA in 19 

PROTI predlaganega amandmaja ni sprejel. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje amandma k 43. členu, občinski svet s 7 glasovi ZA in 20 

PROTI predlaganega amandmaja ni sprejel. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje amandma k 65. členu, občinski svet s 7 glasovi ZA in 18 

PROTI predlaganega amandmaja ni sprejel. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje amandma k 109. členu, občinski svet s 6 glasovi ZA in 21 

PROTI predlaganega amandmaja ni sprejel. 

 

V nadaljevanju je predsedujoči predlagal, občinski svet pa v prisotnosti 28 svetnikov z 22 

glasovi ZA in 5 PROTI sprejel naslednji 

 

S K L E P   

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme Poslovnik Občinskega sveta Občine 

Slovenska Bistrica v  II. obravnavi. 

 

* 

Odmor od 18:10 do 18:30 

* 

 

 

K točki 7. dnevnega reda  

Odlok o ustanovitvi javnega zavoda Razvojno-informacijski center Slovenska Bistrica – 

II. obravnava 
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Uvod k predloženemu dokumentu je podala vodja Oddelka za splošne in pravne zadeve. 

Odbor za gospodarstvo in proračun je obravnaval predloženo gradivo in s 3 glasovi ZA in 1 

PROTI sprejel sklep, da je primerno za obravnavo na občinskem svetu. 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predloženi Odlok in amandmaje, kateri po mnenju 

komisije niso v skladu z nomotehničnimi smernicami glede priprave pravnih aktov, saj vsebina 

predlaganih amandmajev ni predmet ustanovitvenega akta. Komisija je z 1 glasom ZA in 4 

PROTI vse amandmaje zavrnila ter sprejela sklep, da je predložena vsebina gradiva (brez 

amandmajev) primerna za obravnavo na občinskem svetu. 

Odbor za družbene dejavnosti je prav tako obravnaval predloženi odlok in soglasno sprejel 

sklep, da je primeren za obravnavo na občinskem svetu. 

V razpravi so sodelovali Ludvik Repolusk, Matej Španinger, Stanislav Zajšek, Drago Mahorko 

in Žarko Furman. 

Odgovore in pojasnila sta podala vodja Oddelka za splošne in pravne zadeve in direktor RIC 

Slovenska Bistrica. 

 

Občinski svet je glasoval o amandmaju svetniške skupine SD in z 8 glasovi ZA in 16 PROTI 

predlaganega amandmaja ni sprejel. 

 

Občinski svet je v navzočnosti 28 svetnikov najprej glasoval za prvi sklep in ga z 22 glasovi 

ZA in 4 PROTI sprejel, nato je glasoval še za drugi sklep in ga z 19 glasovi ZA in 5 PROTI 

sprejel: 

 
S K L E P     

 

I. 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme Odlok o javnemu zavodu Razvojno 

informacijski center Slovenska Bistrica v drugi obravnavi. 

 

II. 

 

V sklepu o pripojitvi javnega zavoda za informiranje Slovenska Bistrica k javnemu zavodu 

Razvojno-informacijski center Slovenska Bistrica sprejetega na 16. redni seji Občinskega sveta 

Občine Slovenska Bistrica dne 30. 9. 2021 se popravi ime javnega zavoda tako, da se skozi 

celoten sklep uporabi ime javnega zavoda Razvojno informacijski center Slovenska Bistrica 

namesto Razvojno-informacijski center Slovenska Bistrica. 

 

K točki 8. dnevnega reda  

Programi oskrbe s pitno vodo za obdobje 2022 – 2025 

Uvod k predloženemu dokumentu so podali vodja Oddelka za okolje in prostor, direktor 

podjetja Komunala in vodja vodooskrbe na Komunali Slovenska Bistrica. 

Odbor za okolje in urejanje prostora je obravnaval predloženo gradivo in sklenil, da je Program 

oskrbe s pitno vodo s strani Komunale Slovenska Bistrica, OKP Rogaška Slatina in KS Tinje 

primeren za obravnavo na občinskem svetu, ostalih programov ni obravnaval, ker ni bilo 

poročevalcev. 

Ludvik Repolusk je predlagal, da se zaradi okvar hidrantov v blokovskem naselju v Slovenski 

Bistrici posodobi evidenca, Matej Španinger pa je predlagal, da se iz občinskega proračuna za 

lažje zbiranje in odčitavanje podatkov nabavi naprava, katera v hidrantih meri količino pretoka, 

pritiska itd. 
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Miro Juhart je dal predlog, da se na spletni strani občine objavijo kontakti oseb v gospodinjstvu, 

katere bi v primeru kakršnega koli onesnaževanja voda lahko preko SMS-ja čim prej obvestili.  

Odgovore in pojasnila sta podala direktor podjetja Komunala in vodja vodooskrbe na Komunali 

Slovenska Bistrica. 

 

Predsedujoči je predlagal, občinski svet pa v prisotnosti 28 svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

S K L E P št. 1 

     

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica potrjuje Program oskrbe s pitno vodo za obdobje 2022 

– 2025 za območje, kjer javno službo oskrbe s pitno vodo izvaja Komunala Slovenska Bistrica, 

d.o.o.. 

 

Predsedujoči je predlagal, občinski svet pa v prisotnosti 28 svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

S K L E P št. II 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica potrjuje Program oskrbe s pitno vodo za obdobje  

2022 – 2025 za območje, kjer javno službo oskrbe s pitno vodo izvaja Krajevna skupnost Tinje. 

 

Predsedujoči je predlagal, občinski svet pa v prisotnosti 28 svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

S K L E P št. III 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica potrjuje Program oskrbe s pitno vodo za obdobje  

2022 – 2025 za območje, kjer javno službo oskrbe s pitno vodo izvaja Krajevna skupnost 

Zgornja Polskava. 

 

Predsedujoči je predlagal, občinski svet pa v prisotnosti 28 svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

S K L E P št. IV 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica potrjuje Program oskrbe s pitno vodo za obdobje  

2022 – 2025 za območje, kjer javno službo oskrbe s pitno vodo izvaja Krajevna skupnost 

Zgornja Ložnica. 

 

 

 

 

Predsedujoči je predlagal, občinski svet pa v prisotnosti 28 svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

S K L E P št. V 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica potrjuje Program oskrbe s pitno vodo za obdobje  

2022 – 2025 za območje, kjer javno službo oskrbe s pitno vodo izvaja Vodovodna zadruga 

Pohorski izviri, z.o.o.. 

 

Predsedujoči je predlagal, občinski svet pa v prisotnosti 28 svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

S K L E P št. VI 
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Občinski svet Občine Slovenska Bistrica potrjuje Program oskrbe s pitno vodo za obdobje  

2022 – 2025 za območje, kjer javno službo oskrbe s pitno vodo izvaja OKP Javno podjetje za 

komunalne storitve Rogaška Slatina, d.o.o.. 

 

K točki 9. dnevnega reda 

Dokument identifikacije investicijskega projekta »Urbani vrtovi« 

Uvod k predloženemu dokumentu je podala višja svetovalka Oddelka za splošne in pravne 

zadeve. 

Odbor za okolje in urejanje prostora je obravnaval predloženo gradivo in sprejel sklep, da je 

primerno za obravnavo na občinskem svetu. 

Ludvik Repolusk je v imenu svetniške skupine SD povedal, da projekt podpirajo in dajejo 

pobudo, da bi se, v kolikor bo možnost, zagotovila igrala za najmlajše. 

 

Predsedujoči je predlagal, občinski svet pa v prisotnosti 28 svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica potrdi Dokument identifikacije investicijskega 

projekta »Urbani vrtovi« (v nadaljevanju: investicijski dokument) in odobri izvedbo investicije.  

 

Občinski svet pooblašča župana za morebitne naknadne spremembe investicijskega dokumenta 

ter za spremembe v načrtu razvojnih programov in spremembe tega sklepa, če bodo potrebne 

za odobritev ali realizacijo sofinancerskih sredstev Evropskega sklada za regionalni razvoj. 

 
K točki 10. dnevnega reda  

a/ Predinvesticijska zasnova za projekt »Nadzidava in prizidava Doma dr. Jožeta Potrča 

Poljčane, Enota Slovenska Bistrica« 

Uvodno obrazložitev je podala vodja Oddelka za družbene dejavnosti. 

Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predložena dokumenta in soglasno sprejel sklep, 

da sta primerna za obravnavo na občinskem svetu. 

 

 

 

Občinski svet je v prisotnosti 28 svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

S K L E P     

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica potrjuje Predinvesticijsko zasnovo za projekt: 

»Nadzidava in prizidava Doma dr. Jožeta Potrča Poljčane, Enota Slovenska Bistrica«. 

 

b/ Investicijski program za projekt »Nadzidava in prizidava Doma dr. Jožeta Potrča 

Poljčane, Enota Slovenska Bistrica« 

Občinski svet je v prisotnosti 28 svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

S K L E P     

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica potrjuje Investicijski program za projekt: »Nadzidava 

in prizidava Doma dr. Jožeta Potrča Poljčane, Enota Slovenska Bistrica«. 
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K točki 11. dnevnega reda  

Poročilo o realizaciji Akcijskega načrta za neodvisno življenje invalidov v občini 

Slovenska Bistrica za leto 2020 

Uvodno obrazložitev je podal predsednik Sveta za invalide Občine Slovenska Bistrica. 

Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predloženi dokument, se z njimi seznanil in 

soglasno sprejel sklep, da je primeren za obravnavo na občinskem svetu. 

V razpravi so sodelovali Jožef Trglec, predsedujoči in Ludvik Repolusk. 

 

Občinski svet je po razpravi v prisotnosti 28 svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

S K L E P 

  

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme Poročilo o realizaciji Akcijskega načrta za 

neodvisno življenje invalidov v občini Slovenska Bistrica za leto 2020. 

 

K točki 12. dnevnega reda  

Uskladitev neprofitnih najemnin v občini Slovenska Bistrica za leto 2022 

Uvod je podala vodja Oddelka za splošne in pravne zadeve. 

Odbor za gospodarstvo in proračun je obravnaval predloženi dokument, se z njimi seznanil in 

s 3 glasovi ZA sprejel sklep, da je primeren za obravnavo na občinskem svetu. 

 

Občinski svet je v prisotnosti 28 svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

S K L E P 

     

o uskladitvi neprofitnih najemnin v občini Slovenska Bistrica za leto 2022 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica določa, da letna stopnja neprofitne najemnine od   

01.01.2022 do 31.12.2022 znaša 3,81 % od vrednosti stanovanja, in sicer za vsa najemna 

stanovanja v lasti Občine Slovenska Bistrica. 

 

 

 

 

K točki 13. dnevnega reda  

Pristop Občine Slovenska Bistrica h Konvenciji županov za podnebne spremembe in 

energijo 

Uvod sta podala strokovni sodelavec RIC Slovenska Bistrica in direktor podjetja LEA Spodnje 

Podravje. 

Odbor za gospodarstvo in proračun je obravnaval predloženi dokument in soglasno sprejel 

sklep, da je primeren za obravnavo na občinskem svetu. 

V razpravi je sodeloval Ludvik Repolusk, odgovore mu je podal direktor podjetja LEA Spodnje 

Podravje. 

 

Občinski svet je po razpravi v prisotnosti 28 svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

S K L E P  
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Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme sklep o pristopu Občine Slovenska Bistrica h 

Konvenciji županov za podnebne spremembe in energijo in pooblasti župana za podpis 

pristopne izjave. 

 

 

K točki 14. dnevnega reda 

Kadrovska zadeva: 

- mnenje ustanoviteljice k imenovanju direktorice javnega zavoda Ljudska univerza 

Slovenska Bistrica   

Uvod je podal predsednik KVIAZ-a. 

 

Občinski svet je v prisotnosti 28 svetnikov soglasno sprejel naslednje  

 

MNENJE  

h kandidatki za direktorico javnega zavoda Ljudska univerza Slovenska Bistrica 

 

Mag. Brigiti Kruder se da pozitivno mnenje h kandidaturi za direktorico javnega zavoda 

Ljudska univerza Slovenska Bistrica.  

 

K točki 15. dnevnega reda 

Premoženjska zadeva: 

- predlog za izvzem iz statusa zemljišča grajeno javno dobro lokalnega pomena – občinska 

cesta 

Uvodno obrazložitev je podala vodja Oddelka za splošne in pravne zadeve.  

Odbor za gospodarstvo in proračun je obravnaval predloženi dokument in soglasno sprejel 

sklep, da je primeren za obravnavo na občinskem svetu. 

V razpravi sta sodelovala Ludvik Repolusk in Matej Španinger. 

Odgovore je podala vodja Oddelka za splošne in pravne zadeve. 

 

 

 

 

 

 

 

Občinski svet je po razpravi v prisotnosti 28 svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

  S K L E P   

 

I. 

 

Izbriše se zaznamba statusa zemljišča grajeno javno dobro lokalnega pomena – občinska cesta 

na nepremičninah: 

 

 parc. št. 361/7, k.o. 741 – Bukovec, 109 m2 

 parc. št. 519/5 k.o. 755 – Spodnja Ložnica, 1870 m2 

 parc. št. 1005/21, k.o. 767 – Žabljek, 1 m2   

 parc. št. 1005/3, k.o. 767 – Žabljek, 64 m2   

 parc. št. 805/8, k.o. 756 – Zgornja Ložnica, 152 m2 
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 parc. št. 2039/2, k.o. 765 – Vrhole pri Konjicah, 280 m2 

 parc. št. 675/8, k.o. 742-Zgornja Polskava, 54 m2 

 parc. št. 675/9, k.o. 742-Zgornja Polskava, 25 m2 

 parc. št. 675/10, k.o. 742-Zgornja Polskava, 2 m2 

 

 

II. 

 

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu Slovenskih občin. 

 

K točki 16. dnevnega reda 

Odgovori na vprašanja in pobude 

Ludvika Repoluska zanima podaljšanje soglasja, glede na datum izdaje le- tega, za najem 

zemljišča Gradnje A&S in prosi za obrazložitev glede datuma izdaje tega soglasja. Easy park 

poziva pristojne za pravočasno obveščanje za 25% podražite, če se aplikacija uporablja preko 

mobilne telefonije. Prosi za prvo in zadnjo stran pogodbe in ali je vključena dikcija glede 

varovanja osebnih podatkov?  Sporno pa mu je zaradi podpisa bivšega lastnika, ni dobil 

pogodbe. Ali ima pooblastilo v javnih razvidih? 

Ni dobil odgovora kdo odloča ali se bodo objavila vprašanja in odgovori, katera so podana na 

sejah Občinskega sveta, v občinskem glasilu Informator. 

 

Matej Španinger opozori, da pri postavljenem vprašanju o pristopu Občine Slovenska Bistrica 

h Konvenciji županov za podnebne spremembe in energijo ter priprava Trajnostnega 

energetskega in podnebnega akcijskega načrta SECAP za občino Slovenska Bistrica, manjka 

podatek, kdo je to vprašanje postavil. 

 

K točki 17. dnevnega reda 

Vprašanja in pobude 

Drago Mahorko daje pobudo, da podjetje Pondus d.o.o, v prihodnje obvešča prebivalce 

Levarske ulice na Zg. Polskavi, kdaj se bodo dela izvajala in kdaj se bodo zaključila. 

Predlaga, da naj Komunala pregleda, zakaj se na območju Ribiške ulice in ulice Ob potoku 17 

pojavlja talna voda.  

 

Jožef Trglec pove, da je svet KS Alfonz Šarh sprejel sklep, da z letošnjimi investicijskimi 

sredstvi razširi ulico dr. Štefke Hribar, zaradi prevelike obremenitve. S finančnimi sredstvi, ki 

so bila namenjena sanaciji omenjene ulice, se je začela obnavljati cesta proti Devini, zato 

sprašuje zakaj je prišlo do tega preobrata in kdaj se bo realizirala in sanirala ul. Dr. Štefke 

Hribar.  

Stanislav Zajšek daje pobudo, da se vsem občanom in upokojencem, ki prejmejo manj kot 700 

EUR mesečno nameni dodatna občinska sredstva in sicer od neporabljenih sredstev, ki so bila 

namenjena za občinske prireditve. 

 

Drago Capl je podal pisno vprašanje naslednje vsebine: 

»Zakaj stečajni postopek št. 2658/2012 podjetja Granit d.d. – v stečaju traja že od leta 2013? 

Postopek vodi okrožno sodišče v Mariboru – Oddelek za stečaju, ki mu predseduje sodnik g. 

Matjaž Skok? 
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Iz dokumentacije, ki je obnovljena na Ajpes-u in ZFPIPP?? Je razvidno, da so bili poplačani 

vsi upniki, da je denar za izplačilo odpravnin delavcem na razpolago. 

Vendar, ker se »slamnati« kupec Kitak d.o.o. neprekinjeno, po našem mnenju neupravičeno 

preko odvetnikov pritožuje že leta in leta, in sicer iz naslova odškodninske odgovornosti v zvezi 

s  kupoprodajno pogodbo in stalno viša svoje zahtevke, sodišče pa to sprejema, ima stečajna 

upraviteljica tako razlog, za zavlačevanje izplačila odpravnin prednostnim upnikom – delavcem 

Granit d.d. 

Ali gre v tem primeru za koruptivno dejanje sodne veje oblasti in Kitak d.o.o.? 

Kajti nerazumljivo je, da se ne izplačajo odpravnine delavcem? 

Postopek na sodišču traja že več kot 9 let? 

Na Okrožno sodišče v Mariboru je bil poslan dopis dne 11.11.2021 v imenu upnikov »Poziv k 

izplačilu terjatev prednostnim upnikom«. Na odgovor s strani sodišča se še čaka? 

Ali se bo potrebno pritožiti na Evropsko sodišče za človekove pravice?  

Več kot 90 delavcev bivšega podjetja Granit d.d., občanov Slov. Bistrice, ki čaka na svoj 

zasluženi denar-odpravnine, že nedopustno dolgo, je prekipelo? 

Zahtevajo takojšen odgovor? 

S tega mesta prosim državno poslanko go. Furman Karmen, da postavi poslansko vprašanje na 

državnem zboru, ki naj od okrožnega sodišča zahteva, da zadevo v najkrajšem možnem roku 

zaključi. 

Občino Slovenska Bistrica pa prosim, da ministrstvo za pravosodje obvesti, da je z zadevo bil 

seznanjen tudi občinski svet občine Slovenska Bistrica. 

Prosim za pisne odgovore. Hvala.« 

 

Matej Španinger želi podatke o zemljiščih v lasti Občine (katastrska občina, št. parcele…). Želi 

pridobiti dokumentacijo JZ za informiranje, ki je bila podana revizijski družbi Rividera. Želi 

tudi kopije vseh pogodb, katere ima JZ za informiranje, kakor tudi pogodbe s Telemach-om (od 

ustanovitve JZ do danes). 

Opozori na problem vozlišča Pragersko, da se morajo lokalni prebivalci voziti na relacijah 

Pragersko – Leskovec oz. Gaj – Stražgojnca - Pragersko. Kdaj bo tudi uradna ta alternativa, se 

pravi v smeri od odpada proti graščini, v obe smeri. Predlaga sklic zbora krajanov oz. da ga 

skliče Občina, saj je vprašanj lokalnega prebivalstva veliko, predvsem pa imajo vsakodnevna 

vprašanja glede varne poti v šolo, katera še sedaj ni popolnoma urejena.  

Daje pobudo za obvoznico Pragersko, saj je cesta v zelo slabem stanju, zato poziva Občino, da 

poda kakršnokoli sugestijo upravljavcu cest.  

 

Mag. Karmen Furman prosi za pripravo pisnega odgovora glede priprave OPN-a.  

Prosi za odgovor, kdaj je bila sklenjena pogodba s pripravljavcem obeh študij (študija za vode, 

študija za hrup), natančno časovnico priprave obeh študij  in terminskega usklajevanja s 

pristojnim ministrstvom?  

 

Jožef Gorinšek je podal pisno vprašanje naslednje vsebine: 
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»Kot občinski svetnik Občine Slovenska Bistrica dajem pobuda za postavitev opozorilnih 

prometnih znakov. Nekaj članov PGD Kebelj mi je postavilo vprašanje oziroma me opozorilo 

glede varnosti gasilcev pri izvozu na intervencijo. Gasilski dom je ob cesti, na intervencijo 

izvozijo na lokalno cesto 440 201 Gladomes – Podgrad. 

Pri izvozu je že prišlo do materialne škode. Da bi se temu v bodoče izognili oziroma preprečila 

kakšna hujša nesreča, dajem pobuda za postavitev opozorilnih prometnih znakov 

»intervencijska pot«. Prosim za čimprejšnjo realizacijo pobude!«  

 

K točki 18. dnevnega reda 

Predlog sklepa o dodelitvi finančne pomoči socialno ogroženim posameznikom in 

družinam  
Uvod je podala vodja Oddelka splošne in pravne zadeve.  

 

Občinski svet je brez razprave v prisotnosti 28 svetnikov soglasno sprejel naslednji 

 

S K L E P  

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica se strinja z dodelitvijo sredstev Rdečemu križu, 

Območnemu združenju Slovenska Bistrica v predvideni višini 34.750,00 EUR postavka 3. 3. 8. 

, konto 412000 za socialno ogrožene posameznike oz. družine po naslednjem ključu: 

 

Vrednost na posameznika / družino Posameznik / družina 

50 EUR 1 ali 2 osebi 

100 EUR 3 ali 4 osebe 

150 EUR 5 ali več oseb 

 

 

 

K točki 19. dnevnega reda 

Informacije: 

- Ustanovitev Regijskega parka Pohorje-seznanitev 

- Razno. 

 

Drago Mahorko je predlagal kratko informacijo glede spominskega dneva Občine Slovenska 

Bistrica, da bi do 20.12.2021 posredovali pisno stališče, ali prireditev bo. 

 

Predsedujoči se je članu občinske uprave Milanu Ozimiču, kateri odhaja v pokoj, zahvalil za 

njegov prispevek pri delu v občinskem svetu. 

 

 

Seja je bila zaključena ob 21.15. 

 

Zapisala: 

Branka Soršak                  
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                                                                                                             Dr. Ivan ŽAGAR, 

                                                                                              župan 

                                                                                                        Občine Slovenska Bistrica 

                                                              

 

                                                                                                           po sklepu 1000-3/2015-28 

                                                                                               podžupan 

                                                                                                 Stanislav Mlakar 






